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در جامعه ما عوامل مختلفي در گرايش به مواد مخدر و 
مشروبات الكلي دخالت دارد كه از مهم ترين آنها مي توان به 
نبود شغل پايدار، سست بودن بنيان خانواده و امور تربيتي و 
فرهنگي اشاره كرد. رسيدن آمار معتادان به بيش از دو ميليون 
نفر در جامعه ما قابل قبول نيست هرچند عواملي همچون تهاجم 
فرهنگي و اخلاقي تاثير زيادي در افزايش اين آمار دارد اما به نظر 
كوتاهي مسئولان در امر پيشگيري از ابتلا به اعتياد ديده مي شود 
كه در زمينه فرهنگ سازي، پيشگيري از ابتلا به بيماري هاي 
رواني و كنترل مرزها از نمونه هاي آن است. ما هم قبول داريم كه 
در حوزه فرهنگ سازي و پيشگيري از اعتياد كم كاري هايي چه 
در حوزه برنامه ريزي و چه قانونگذاري صورت گرفته است اما حل 
آن نيازمند هماهنگي دستگاه ها است. تا پيش از اين زماني كه نام 
سيگار به ميان مي آمد خانواده ها در مقابل مصرف فرزندان ابراز 
نگراني مي كردند اما متاسفانه در حال حاضر نه تنها سيگار بلكه 
كنترل اعتياد هم از دست خانواده ها خارج شده است و قبح آن در 
ميان برخي جوانان و خانواده ها شكسته شده است و فضا از كنترل 
خانواده ها خارج است. يكي ديگر از مشكلات در زمينه اعتياد اين 
است كه تنها به ارايه آمار بسنده كرده ايم در حالي كه مهم ترين 
موضوع عملكرد مثبت است. در حل حاضر با افزايش كشت 
خشخاش و توليد مواد مخدر در كشورهايي همچون افغانستان 
به دليل نزديكي مرزي مواجه هستيم كه اين آشكارا در افزايش 
ميزان مصرف و اعتياد در كشور ما اثرگذار است. معضل اعتياد 
بايد ريشه اي حل شود، مسئله اي نيست كه با تصميمات سطحي 
و برنامه هاي موردي بتوان راهكار و راه حل قاطعي براي آن يافت. 
يكي از پيامد هاي مهم اعتياد، تحميل هزينه هاي سرسام آور بر 
خانوار و در نتيجه كشور است كه اگر در اين زمينه اقدامي عاجل 
صورت نگيرد، ممكن است در آينده با بحران اعتياد روبه رو 
شويم. مسئله ريشه كن كردن اعتياد در كشور، بايد همچون 
حل مشكلات اقتصادي و بيكاري در اولويت هاي نظام قرار گيرد 
و همان طور كه شاهد جلسات سران قوا براي حل معضلات 
اقتصادي هستيم، اميد مي رود كه در اين زمينه نيز پيگيري هاي 

لازم انجام شود. 
به نظر مي رسد بحث اعتياد به مراتب آثار و پيامد هاي 
خطرناك تري از ساير ناهنجاري ها نظير مفاسد اقتصادي براي 
جامعه به همراه داشته باشد، زيرا اعتياد به صورت مستقيم با 
سلامت افراد سر وكار دارد. اگر در زمينه پيشگيري و حل بنيادي 
مسئله اعتياد راهكار هاي لازم پيگيري و اجرا نشود، هر ساله 
هر چه بر اقدامات اينچنيني نيز بيفزاييم، مشكلات افزايش 
تصاعدي خواهند يافت و چنين اقداماتي تنها مي تواند به مثابه 
مسكن هاي موقتي باشند. در حال حاضر اعتياد در جامعه از مواد 
سنتي به سوي استعمال مواد صنعتي در حال حركت است كه 
ضرر چنين پديده اي براي جامعه به مراتب بالاتر، خطرناك تر و 
عميق تر خواهد بود. مواد صنعتي نظير شيشه و كراك به مراتب 
خطرات زيانبار تري را براي جامعه به همراه خواهند داشت و روز 
به روز ابعاد، آثار و پيامد هاي زيانبار اين مواد، بيش تر در آسيب ها 

و ناهنجاري هاي اجتماعي قابل مشاهده است. 
*عضو كميسيون اجتماعي مجلس

مرضيه محمدي  ـ  ناراحتي پرستاران از وضع شغلي كه در آن قرار 
دارند در سال هاي اخير به اوج خود رسيده است. نظام پرداخت دستمزد 
براساس خدمات ارايه شده )في فور سرويس( در هر بخشي از حوزه بهداشت 
و درمان اعمال مي شود اما پرستاران از آن بي بهره اند. در بيمارستان هاي 
دولتي به ويژه در كلانشهرهايي همچون تهران، خدماتي كه پرستاران ارايه 
مي دهند قابل مقايسه با پرستاران ساير كشورها نيست. گاهي در بخش هايي 
تنها يك پرستار وظيفه دارد به چند بيمار خدمات ارايه دهد در حالي كه 
طبق استاندارد هر تخت يك پرستار نياز دارد. رئيس سازمان نظام پرستاري 
از اين موضوع گلايه كرده و عنوان مي كند در كشور ما هر پرستار به بيش 
از يك بيمار خدمات مي دهد. هر سال كه سخن از افزايش تعرفه ها مي شود 
جاي خالي پرستاران در بهره مندي از اين افزايش به خوبي ديده مي شود. 
بخش زيادي از خدماتي كه توسط پزشكان متخصص انجام مي شود بر دوش 
جامعه عمومي پرستاران است كه در اعمال تسهيلات از قافله جا مي مانند. 

زماني كه رئيس جمهور با عضويت سازمان نظام پرستاري در شوراي عالي 
بيمه و سلامت موافقت كرد اميدواري در بهره مندي از افزايش تعرفه ها در 
دل پرستاران نمايان شد در حالي كه با گذشت دو سال از اعلام اين موافقت 
اين موضوع تحقق نيافته است. غضنفر ميرزابيگي، رئيس سازمان نظام 
پرستاري با انتقاد از وضع فعلي پرستاران در كشور معتقد است: وزيران 
بهداشت سليقه اي عمل كرده اند هر وزيري كه در حوزه سلامت آمده 
سليقه اي عمل كرده است. در كل ۷درصد جامعه پزشكي براي ۹۳درصد 
خدمت دهنده تعيين تكليف مي كنند و گاهي براي متوليان سلامت درآمد 
پزشكان مهم تر از جان مردم است. او تاكيد مي كند: اگر به قانون اساسي و 
سياست هاي كلي نظام نگاه كنيم بندهاي مكرري در قانون اساسي صراحتا 
مي گويد كه سلامت حق مردم است. پس دولت بايد كار دولتي اش را بكند و 
بخش خصوصي هم كار خصوصي اش را، نه اين كه »خصوصي« عمل كنيم و 

در دل بخش دولتي بخواهيم بخش خصوصي راه بيندازيم. 

رئيس سازمان نظام پرستاري مطرح كرد

جاي خالي پرستاران در بهره مندي از افزایش تعرفه ها
وزيران بهداشت سليقه اي عمل مي كنند

 گروه ورزشي - روز نخست رقابت هاي جام جهاني كشتي 
فرنگي با درخشش فرنگي كاران ايران پيگيري شد تا بتوانيم 
براي چهارمين سال متوالي عنوان قهرماني جهان را از آن خود 
كنيم. مراسم افتتاحيه جام جهاني كشتي فرنگي از ساعت 16 
ديروز در سالن 12هزار نفري آزادي برگزار شد كه اين مراسم با 
تلاوتي چند از قرآن مجيد آغاز و پس از اجراي سرود جمهوري 
اسلامي كه توسط هنرمندان ناشنوا اجرا شد و در ادامه تيم هاي 

شركت كننده در مراسم رژه شركت كردند. 
در ادامه حجت الله خطيب در مراسم سخنراني افتتاحيه 
ضمن خيرمقدم و خوش آمدگويي به ميهمانان و تماشاگران 
گفت: كشتي يك ورزش پهلواني و جوانمردي است و از اهميت 
بسياري برخوردار است و نبايد از المپيك حذف شود و در اين جا 
بايد قاطعانه تلاش كنيم تا مسئولان كميته المپيك از تصميم 
خود صرف نظر كنند. سابا هگدوش نماينده مجارستاني فيلا در 
مسابقات نيز در سخنراني مراسم افتتاحيه تصريح كرد: خوشحالم 
در جام جهاني آزاد و فرنگي شركت مي كنم، به تمامي مردم ايران 
و حاضران سلام و عرض ادب دارم. اين مسابقات بعد از المپيك 
2012 كه با درخشش كشتي ايران همراه بود. نخستين مسابقات 
رسمي است كه انجام مي شود و بنده اين مسابقات را رسما افتتاح 
مي نمايم. تماشاگران ايراني نيز در خلال سخنراني نماينده فيلا 
فرياد المپيك المپيك سر دادند كه حاكي از نارضايتي آنان 
از حذف كشتي از المپيك بود. در ادامه اين مراسم گروه هاي 

مختلف به اجراي حركات نمايشي كشتي تركمني و گيله مردي 
پرداختند و گروه موسيقي آذري و همچنين حركات نمايشي 
آذري برنامه هاي خود را اجرا كردند. همچنين در جلسه هيئت 
رئيسه فيلا، كيم به عنوان رئيس كميته داوران فيلا منصوب شد. 
در ديدارهاي ديروز تيم ملي كشورمان موفق شد از سد تيم هاي 
تركيه، قزاقستان و آذربايجان بگذرد تا روز پر فروغي را پشت سر 
بگذارد. فرنگي كاران ايران در دور نخست موفق شدند 4 بر ۳ 
تركيه را از پيش رو بردارند و در دور دوم ايران بر يك قزاقستان را 
شكست داد و در سومين ديدار هم به مصاف آذربايجان رفت كه 
موفق شد اين حريف را نيز از پيش رو بردارد تا گام هاي محكمي 

را براي كسب عنوان قهرماني بردارد. 

افزايش  با هدف  ايران و پاكستان توافقنامه امنيتي را 
همكاري هاي ضدتروريستي امضا كردند. اين موافقتنامه امنيتي 
توسط مصطفي محمدنجار وزير كشور و رحمان ملك سرپرست 
وزارت كشور جمهوري پاكستان در محل وزارت كشور ايران منعقد 
شده است. طبق اين موافقتنامه دو طرف برآمادگي خود براي توسعه 
بيش تر مناسبات تاكيد و بر تحقق تفاهمنامه ها و موافقتنامه هاي 
قبلي تاكيد كردند.  براساس گزارش روزنامه نيشن پاكستان، با توجه 
به اهميت مديريت امنيت مرزي براي هر دو كشور، ايران و پاكستان 
تصميم گرفتند اقدامات جدي تري را براي مقابله با تروريسم، 
قاچاق انسان و ارز تقلبي اتخاذ كنند و توافقنامه بين دو كشور به 
امضاي رحمان مالك، وزير داخلي پاكستان و مصطفي نجار، همتاي 
ايراني اش رسيد.  اين توافقنامه علاوه بر آن امكان تبادل اطلاعات 
درباره مهاجران غيرقانوني را فراهم مي كند. دو طرف علاوه بر آن 
توافق كردند عملياتي را در مقابله با كارت هاي شناسايي و اسناد 
تقلبي آغاز كنند. ايران و پاكستان قصد دارند براي اجراي اين 
توافقنامه يك گروه كاري تشكيل دهند. دو طرف علاوه بر آن توافق 
كردند كه به يك استراتژي مشترك براي به حداقل رساندن اختلال 

در امنيت مرزهاي ايران - پاكستان دست يابند. 
محورهاي اصلي اين موافقتنامه عبارتند از كنترل و ارتقاي امنيت 
مرزها، مقابله با جرايم سازمان يافته، تبادل اطلاعات، مقابله با اشرار 
و قاچاقچيان مواد مخدر و قاچاق انسان. از نظر مقامات اسلام آباد، 
شرايط امروز پاكستان شبيه شرايط چند سال قبل ايران است، چرا 
كه ايران در سال هاي قبل مواجه با گروهي به نام جندالله بود و اكنون 
در پاكستان چندين گروه به عنوان جندالله فعاليت مي كنند.  اين 
موافقتنامه در حالي بين طرفين به امضا رسيده است كه پاكستان 
طي چند روز اخير شاهد تنش هاي فرقه اي شديدي بوده كه منجر 

به كشته و زخمي شدن شمار زيادي از شيعيان پاكستان شده است. 
اهميت حمايت از شيعيان پاكستان توسط جمهوري اسلامي 
باعث شد تا برخي از علما و مراجع نيز از دولت پاكستان درخواست 
محافظت از اين گروه را داشته باشد.  نكته ديگري كه بايد به آن 
اشاره كرد اين است كه گسترش روابط امنيتي ايران و پاكستان در 
كنترل و حذف تروريست ها موثر خواهد بود. علاوه بر اين، تحكيم و 
توسعه همكاري هاي امنيتي-نظامي بين دو كشور ايران و پاكستان 
را خواست هميشگي مسئولان دو كشور بوده است، چرا كه دو كشور 
در زمينه دچار خسارت هاي زيادي شده اند. در هر حال با توجه به 
زمينه حضور اشرار در مرزها به ويژه از طرف مرز پاكستان قطعا 
ايجاد چنين دستگاهي بهبود شرايط در مرزها را به دنبال خواهد 
داشت.  تهديداتي چون مهاجرت هاي غيرقانوني، قاچاق مواد مخدر 
و تسليحات، جنايات سازمان يافته، ورود كالاهاي ممنوعه، ناامني 
نواحي مرزي و حمله به پاسگاه هاي مرزباني و غيره در كنار تحركات 
قومي – مذهبي به ويژه پس از جنگ افغانستان امنيت مرزهاي 
شرقي ايران را به مخاطره انداخته است. از اين بابت نگراني جدي 
وجود دارد كه اين گونه تحركات قومي – مذهبي با طالبان و القاعده 
پيوندهايي داشته باشند و از مناسبات قومي و قبيله اي با بلوچ ها و 
پشتون هاي پاكستان و افغانستان تاثيرپذيرند.  پيوندهاي قومي و 
قبيله اي پشتون ها و بلوچ ها و پيروي آنها از سلفي گري مورد حمايت 
طالبان و القاعده مي تواند تهديداتي جدي عليه مرزهاي مشترك 
ايران و پاكستان پديد آورد و در اين ميان خيزش هاي جدايي طلبانه 
مسلحانه قومي، حملات ايذايي چريكي و سبك و روش جنگ هاي 
جهادي از جمله تهديدات خطرناك عليه امنيت قومي استان هاي 

مجاور مرزهاي شرقي جمهوري اسلامي ايران به شمار مي رود. 
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پس از ديدار وزراي كشور ايران و پاكستان صورت گرفت 

امضاي توافقنامه امنيتي ایران و پاکستان

آغاز رسمي جام جهاني كشتي در تهران
درخشش فرنگي کاران ایران در روز نخست

برادران ارجمند

حاج هيبت الله و   وحيد ضيایي
مصيبت وارده را به شما صميمانه تسليت عرض مي كنيم. 
براي آن مرحوم غفران الهي و براي شما صبر جميل آرزومنديم.

سيدمحمدمهدي احمدي – روح الله رئيسي

اسفند آمد، لايحه نيامد

رکورد  تاخير بودجه
 شکسته شد

گروه اقتصادي – با پايان يافتن جلسه علني روز گذشته مجلس و عدم 
ارايه لايحه بودجه از سوي رئيس جمهور ركورد تاخير در ارايه لايحه بودجه 
شكسته شد. براساس اين گزارش، در شرايطي كه دولت بايد لايحه بودجه 
سال ۹2 كل كشور را حداكثر تا 15 آذر ماه به مجلس ارايه مي كرد متاسفانه 
اين اتفاق رخ نداد و در شرايطي كه جلسه علني روز گذشته سه شنبه اول 
اسفند نيز به پايان رسيد همچنان خبري از ارايه لايحه بودجه به مجلس 
نيست. با عدم ارايه لايحه بودجه در نشست روز گذشته مجلس از سوي 
رئيس جمهور ركورد تاخير در ارايه لايحه بودجه كل كشور شكسته شد و در 
شرايطي كه شرايط اقتصادي كشور شرايط ويژه اي است دولت بيش ترين 
تاخير را در ارايه مهم ترين سند اقتصادي سالانه كشور داشته است كه اين 
موضوع زمان كافي براي كار كارشناسي نمايندگان در اين زمينه را از بين 

مي برد. البته درباره زمان ارايه لايحه بودجه سال آينده كل كشور مسئولان 
دولتي اعلام كرده اند در هفته نخست اسفند ماه لايحه را به مجلس تقديم 
مي كنند.  از سال 8۹ كه دولت با ۷5 روز تاخير لايحه بودجه سال ۹0 كل 
كشور را به مجلس ارايه كرد نمايندگان مجلس تاكنون نتوانسته اند بودجه 
جاري كل كشور را پيش از آغاز سال جديد تصويب كنند و همواره با مشكلات 
فراواني در اين زمينه مواجه بوده اند. يكي از اين مشكلات ارايه لايحه بودجه 
چنددوازدهم براي جبران تاخيرها به مجلس بوده است كه البته دولت در اين 
زمينه نيز توجهي نداشته و مجلسي ها در دو سال گذشته كه بررسي بودجه 
را به بعد تعطيلات عيد نوروز موكول كرده اند مجبور به تصويب تنخواه براي 

معطل نماندن امور جاري كشور شده اند. 
ادامه در صفحه 4

يك فوريت طرح تشكيل سازمان مبارزه با مفاسد اقتصادي يا نيروي 
واكنش سريع به مفاسد اقتصادي براي برخورد قاطع با مفاسد فردا در جلسه 
علني مجلس راي گيري مي شود. به گزارش مهر، اين سازمان به نام نيروي 
واكنش سريع به مفاسد اقتصادي و با همكاري نهادهاي اقتصادي و نيروهاي 

اطلاعاتي، انتظامي و نظامي شكل مي گيرد. 
همچنين قرار است عوامل اين سازمان زيرنظر رئيس اين سازمان كه 

با مشورت مقام معظم رهبري و توسط رئيس قوه قضاييه انتخاب مي شود 
كار كنند.  بنابراين گزارش قرار است ضابطان قاطع و خوش سابقه از 
دستگاه هاي مختلف شناسايي شده و در اين سازمان مشغول كار شوند. 
طبق اين طرح رئيس سازمان مبارزه با مفاسد اقتصادي يا نيروي واكنش 
سريع به مفاسد اقتصادي مي تواند از دستگاه هاي قضايي يا دستگاه هاي 

اطلاعاتي، نظامي انتخاب شود. 

براساس بسته سياستي نظارتي بانك مركزي، هر شخص حقيقي حداكثر 
12ميليون تومان مي تواند وام از شبكه بانكي بگيرد.  به گزارش پايگاه 
اطلاع رساني شبكه خبر، براساس بسته سياستي نظارتي بانك مركزي، هر 
شخص حقيقي به غير از تسهيلات خريد مسكن كه در قبال سپرده گذاري است، 
حداكثر مي تواند 12ميليون تومان وام از شبكه بانكي كشور بگيرد.  درحالي كه 
اصلاح نظام بانكي يكي از محورهاي هفت گانه طرح تحول اقتصادي بود و انتظار 
مي رفت، با اصلاح نظام بانكي گشايشي در رفع نيازهاي خرد مردمي از شبكه 
بانكي ايجاد شود، اما بانك ها همچنان در تسهيلات خرد به مردم عادي بسيار 
سختگيري كرده و براي يك وام 4 تا 5 ميليون توماني يا حتي وام 2ميليون 
توماني كالا مردم را اذيت مي كنند و حتي برخلاف دستور بانك مركزي دو ضامن 
معتبر دولتي همراه كسر از حقوق براي يك وام 5 ميليون توماني طلب مي كنند، 
اما در وام هاي كلان مشاركتي خيلي راحت مي گيرند.  يكي از اين سختگيري ها 
اين است كه براي دادن وام پس از استعلام از بانك مركزي، گفته مي شود، 

علاوه بر اين كه متقاضي نبايد بدهي حال شده به شبكه بانكي داشته باشد و 
چك برگشتي هم نداشته باشد، حداكثر سقف وام يا تعهدات يك فرد حقيقي 
به شبكه بانكي نبايد از 12ميليون تومان تجاوز كند.  بسياري از مردم به دليل 
بدهي يا هزينه هاي اجتناب ناپذير مانند درمان، وديعه مسكن يا تحصيل نياز به 
وام هاي خرد دارند كه انتظار مي رود شبكه بانكي كشور با بانك هاي رنگارنگ 
دولتي و خصوصي و شعبه هاي شيك كه هر روز نوتر مي شوند، قدري به فكر حل 
مشكل مردم باشند، تا مردم مجبور نشوند به بازار غيررسمي پولي مراجعه كرده 

يا خداي نكرده گرفتار رباخواران بي رحم شوند. 
در شبكه بانكي هم قالب هاي وام خرد يا كالا، يا جعاله يا خودرو است، در 
حالي كه اكثر متقاضيان وام هيچ كدام از اين نيازها ندارند و مجبورند، فاكتور 
صوري يا درخواست صوري براي جور شدن يكي از اين قالب هاي از پيش طراحي 
شده فراهم كنند و اين خود نوعي دعوت به انجام تخلف قانوني است، چون 

شرايط براي عقود واقعي بانكي كمتر فراهم مي شود. 

طرح مجلس براي تشکيل »نيروي واکنش سریع براي مبارزه با مفاسد اقتصادي«

تعيين حداکثر وام براي هر شخص حقيقي

مديرعامل ايران خودرو:
نمایندگي ها حق دریافت رضایتنامه از مشتري ندارند

مديرعامل گروه صنعتي ايران خودرو درباره دريافت رضايتنامه از سوي 
نمايندگي ها از مشتريان در زمان تحويل خودرو گفت: نمايندگي  ها بايد در 
چارچوب ضوابط سازمان حمايت مصرف كنندگان و توليدكنندگان عمل 
كنند. به گزارش مهر، نجم الدين گفت: با افزايش توليد محصولات ايران 
خودرو در بازار، هم بازار به تعادل خواهد رسيد و هم قيمت به ميزان قابل 
توجهي كاهش خواهد يافت، چراكه بنا داريم كه در روزهاي باقيمانده از سال 

جاري، 100هزار دستگاه خودرو به بازار عرضه كنيم. 
وي در پاسخ به اين سوال كه اگر امكان اين وجود داشت كه 100هزار 
دستگاه در سال جاري به بازار عرضه كنيد، چراكه زماني كه تلاطمات قيمتي 
در بازار وجود داشت، اين عرضه صورت نگرفت، تصريح كرد: عدم عرضه 

بستگي به توليد دارد، عدم توليد نيز به دليل مشكلات مالي موجود، صورت 
گرفت؛ چراكه كار تهيه تداركات لازم براي توليد سخت شده بود، بنابراين 
توليد صورت نمي گرفت و عرضه هم كم شد؛ اما هم اكنون توليد افزايش 
يافته است و بانك ها نيز در اين شرايط، همكاري بيش تري با خودروسازان 
داشته اند.  نجم الدين در پاسخ به اين سوال كه آيا در سال آينده با افزايش 
توليد، قيمت خودرو كاهش خواهد يافت اظهار داشت: بخشي از قيمت خودرو 
بستگي به نرخ مواد اوليه دارد كه در اين بخش، اگر مواد اوليه كاهش قيمت 
داشته باشد قيمت خودرو نيز كاهش مي  يابد، اما بخشي از قيمت كه مربوط 
به حباب قيمت خودرو در بازار است و دلالان حضور دارند، با افزايش عرضه، 

اين دلال بازي را از بين خواهيم برد. 

يك مسئول دولتي از ارايه لايحه بودجه در اوايل هفته آينده خبر داد
براساس آمار موجود، بيش ترين تاخير متعلق به بودجه سال 90 است كه بودجه آن اول اسفند 89 به 

مجلس رسيده بود

مسكو كانون رايزني ها براي سوريه

اسد: تا آخر
 ایستاده ام
توافق امريكا و روسيه 

رهبر معظم  انقلاب:

معتقدین به  انقلاب مشغول اختلاف هاي بي نتيجه نشوند
حضرت آيت الله خامنه اي رهبر معظم انقلاب اسلامي در ديدار جمعي از مسئولان و دست اندركاران جشنواره مردمي فيلم عمار، توجه به موضوع 
دين و معارف ديني و همچنين انقلاب اسلامي و ارزش هاي انقلاب در اين جشنواره را اقدامي مبارك خواندند و تاكيد كردند: نگاه به هنر اسلامي 
و سينماي ديني بايد نگاهي بلندمدت و همراه با برنامه ريزي دقيق و اميد به آينده و بهره گيري مناسب از ابزار هنر براي تاثيرگذاري حداكثري 
باشد.  ايشان با اظهار خرسندي از برگزاري جشنواره مردمي فيلم عمار انتخاب نام »عمار« را كه از صحابه بزرگ پيامبر اسلام)ص( و ياران نزديك 
حضرت علي)ع( بود، انتخابي پسنديده دانستند و با اشاره به ويژگي هاي ممتاز اين صحابي بزرگ افزودند: تزلزل ناپذيري عمار در حوادث مختلف 
صدر اسلام و همچنين امتحان هاي سخت دوران بعد از پيامبر اسلام)ص(، موقع شناسي و حضور در وقت نياز و نقش تبيين كننده او در مسائل و 

2حوادث دوران حضرت علي)ع( از ويژگي هاي برجسته و بارز عمار بود ...
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